
 

Stran | 1  
 

 
 
 
 
 
 
 
GLAVNI STROKOVNI SVET              Ljubljana, 16. januar 2023 
 

 
 
 

ZAPISNIK 
 

 
19. redne seje Glavnega strokovnega sveta Slovenskega zdravniškega društva (GSS SZD), ki je 
potekala v sejni sobi SZD in v obliki videokonference v torek, 10. januarja 2023. 
 
Virtualna prisotnost članov je razvidna iz seznama sodelujočih in prijavljenih prek aplikacije 
Zoom za sočasno sodelovanje prek računalniških ekranov, kar je sestavni del zapisnika. 
 
Sodelujoči so soglasno sprejeli naslednji predlagani 
 
 
DNEVNI RED: 
        

1. Pregled zapisnika 18. redne seje GSS SZD; M. Šoštarič 
2. Obravnava prošnje za registracijo novoustanovljene Sekcije za pediatrično  
     oftalmologijo; M. Cevc 
3. Obravnava predloga Nacionalne strategije kakovosti in varnosti v zdravstvu (2023– 
     2031); M. Šoštarič, R. Komadina 
4. Posebna in dodatna znanja, ki jih izvajajo združenja in sekcije v okviru SZD; M.   
     Šoštarič 
5. Potrditev novega predstavnika SZD v Occupational medicine pri UEMS; M. Šoštarič 
6. Razno 

 
 
Ad 1.: Pregled zapisnika 18. redne seje GSS SZD 
Pri pregledu zapisnika 18. redne seje GSS SZD je pri sklepu 2. točke prim. asist. Vojko Didanovič 
seznanil prisotne z obvestilom izr. prof. dr. Nataše Bratina, predsednice Sveta za 
izobraževanje in usposabljanje zdravnikov pri Zdravniški zbornici Slovenije (v nadaljevanju: 
SIZ ZZS), da je v vsebini prenovljenega programa specializacije iz oralne kirurgije, ki jim je bil 
posredovan v nadaljnjo obravnavo, zaznati slovnične napake, zato ga naj pregleda še lektor. 
Po njegovem mnenju bi za jezikovno neoporečnost moral poskrbeti izdajatelj dokumenta in 
ne strokovno telo, ki za ta namen nima razpoložljivih finančnih sredstev. Odgovorno naj bi 
bilo le za strokovno vsebino programa. Člani GSS SZD so podprli mnenje kolega. 
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Na vsebino zapisnika 18. redne seje GSS SZD, ki je potekala v torek, 8. novembra 2022, prisotni 
niso imeli pripomb, zato je bil zapisnik soglasno sprejet. 
 
SKLEP 1:  
Člani GSS SZD so soglasno potrdili zapisnik 18. redne seje GSS SZD in mnenje prim. asist. Vojka 
Didanoviča, da mora SIZ ZZS kot izdajatelj poskrbeti za jezikovno brezhibnost predloženih 
prenovljenih programov vseh specializacij. 
 
 
Ad 2.:  Obravnava prošnje za registracijo novoustanovljene Sekcije za pediatrično      
oftalmologijo; M. Cevc 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič je povedala, da smo pobudo za ustanovitev Sekcije za pediatrično 
oftalmologijo že obravnavali in potrdili na eni prejšnjih sej. Predlagatelji so zdaj predložili 
ustrezno pripravljen statut in celotno preostalo potrebno dokumentacijo, zato ni zadržkov za 
dokončno potrditev novoustanovljene sekcije. Soglasno je bil sprejet – 
 
Sklep 2:  
Člani GSS so potrdili statut in odobrili registracijo novoustanovljene Sekcije za pediatrično      
oftalmologijo. 
 
 
Ad 3.:  Obravnava predloga Nacionalne strategije kakovosti in varnosti v zdravstvu (2023– 
2031); M. Šoštarič, R. Komadina 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič je opomnila na dokument z naslovom »Nacionalna strategija 
kakovosti in varnosti v zdravstvu (2023–2031)«, ki je bil pred novoletnimi prazniki objavljen 
na spletni strani Ministrstva za zdravje RS (v nadaljevanju: MZ RS). Z objavo so bili seznanjeni 
člani GSS SZD, ki so se na sporočilo odzvali enotno kot tudi v razpravi, ki je v nadaljevanju 
sledila.  
 
Predvsem ni jasna identiteta avtorja/jev tega predloga, ki je vsebinsko kompleksno in 
pomanjkljivo zasnovan. Zelo verjetno je, da pri pripravi težko razumljivega dokumenta 
strokovna telesa (predsedniki združenj in sekcij SZD, predsedniki strokovnih svetov SZD, člani 
RSK) niso sodelovala. Po besedah prim. asist. Vojka Didanoviča bi bilo smiselno povabiti 
sogovornika z MZ RS, ki bi pojasnil ozadje nastajanja in predstavil namen dokumenta. 
Pogovoriti bi se bilo potrebno tudi glede nabora kazalcev kakovosti, ki so v prilogi. Ugotavlja 
se namreč, da za nekatere stroke v seznamu ni evidentiranih kazalcev kakovosti (npr. dentalna 
medicina), pri določenih pa so kazalniki številni.   
 
Prim. Matija Cevc je predlagal, da bi lahko Strokovni sveti opredelili 3 kazalnike za svoje 
področje glede na to, da se je rok za oddajo pripomb podaljšal od sprva 6. januarja 2023 vse 
do 31. januarja 2023. Izbira kazalnikov bi morala biti takšna, da bi se podatki zbirali in 
analizirali enostavno, hkrati pa bi služili za primerjavo z drugimi zdravstvenimi ustanovami v 
Sloveniji in Evropi. Prof. dr. Marko Hawlina je ob tem dodal, da se kakovost vedno uravnava s 
konkurenco. Težiti bi bilo potrebno k temu, da bi ostajal zdravstveni sistem bolj odprt in 
kompetitiven, kar bi vodilo v samonadzor kakovosti. Ugotavljanje kakovosti je sicer koristno, 
a brez posebnega učinka pri obstoječem sistemu. Podpira idejo o opredelitvi kazalnikov, a se 
bo potrebno dogovoriti, na katerem nivoju se bodo te kazalci zbirali; na sekundarnem, 
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terciarnem ali bodo kazalniki zelo splošni, ki jih delajo vsi specialisti v določeni stroki. Prof. dr. 
Ksenija Geršak je povedala, da ima ginekologija nacionalni perinatalni informacijski sistem že 
od leta 1987, kar jim bistveno olajšuje delo. Sistem povezuje vse slovenske porodnišnice, zato 
se avtomatsko beležijo vsi porodi. Skrbnik sistema je zaposlena oseba, ki s podatki upravlja, 
analizira in na letni ravni poroča. Če se bomo odločili za 3 kazalnike, bo potreben enoten 
prijazen informacijski sistem za vnos podatkov. 
 
Po mnenju izr. prof. dr. Maje Šoštarič bi se morala v slovenskem prostoru ustanoviti neodvisna 
strokovna agencija ali druga sorodna oblika delovnega telesa, ki bi skrbela za kakovost dela v 
zdravstvenih ustanovah in varnost bolnikov. V tej direkciji bi morali, neodvisno od plačnika, 
delovati visoko usposobljeni strokovnjaki.    
 
Izr. prof. dr. Tonka Poplas Susič je povedala, da v okviru MZ RS deluje nacionalna agencija za 
kakovost, nadzor in investicije v zdravstvu, katere vršilec dolžnosti je g. Šabeder. Agencija ima 
zaposlenih pribl. 16 oseb. Po vsej verjetnosti je mišljeno, da bo ta agencija prevzela regulacijo 
kakovosti. Smiselno bi bilo opozoriti na mnenje Evropske agencije za kakovost. Slednja 
svetuje, da kazalniki kakovosti ne smejo postati merilo boljšega/slabšega financiranja ali 
plačevanja storitev. To pomeni, da so v tem dokumentu potrebne preambule. Vprašati se je 
potrebno, kakšen je torej namen tega strateškega plana. Kontrola lastnih procesov, morda 
primerljivost? Za to delo bo potrebno zagotoviti ustrezno kadrovsko in informacijsko 
podporo. Soglasno so bili sprejeti – 
 
SKLEP 3: 
3.1. GSS SZD povabi na naslednjo redno sejo sogovornika z MZ RS, ki bo znal pojasniti ozadje 
nastajanja, predstaviti namen dokumenta in bil ustrezen sogovornik za konstruktivno 
razpravo. 
 
3.2. GSS SZD pošlje pobudo MZ RS, da se ustanovi od plačnika neodvisna strokovna agencija 
ali druga sorodna oblika delovnega telesa, ki bo skrbela za kakovost dela v zdravstvenih 
ustanovah in varnost bolnikov.    
 
3.3. Predsednike strokovnih svetov se naj pozove, da predlagajo 3 kazalnike kakovosti za svoje 
področje. Izbira kazalnikov naj bo takšna, da se bodo podatki enostavno zbirali in bodo  
primerljivi po bolnišnicah v Sloveniji. 
 
3.4. Na ZZS se povpraša, kdo se s tem ukvarja in ali so komentarji že v pripravi in kakšni so. 
Člani GSS poskušajo pridobiti dodatne informacije pri kolegih, ki se ukvarjajo s kakovostjo.  
 
3.5. GSS SZD pošlje pobudo ZZS, da se organizira okrogla miza ali večerno srečanje na temo 
nacionalne strategije. 
 
 
Ad 4.:  Posebna in dodatna znanja, ki jih izvajajo združenja in sekcije v okviru SZD; M.   
Šoštarič 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič je spomnila, da imajo strokovna združenja in sekcije možnost 
organizirati pridobivanje posebnih in dodatnih znanj, ki so neka oblika kontinuiranega 
podiplomskega izobraževanja za pridobivanje konkretnih novih spretnosti, veščin in drugega 
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znanja ter pozvala prisotne k načrtovanju in pripravi novih znanj na svojem strokovnem 
področju. V nadaljevanju je seznanila prisotne s seznamom že potrjenih na GSS SZD posebnih 
in dodatnih znanj, ki se v večini primerov kontinuirano izvajajo.  Žal je na seznamu tudi nekaj 
takih, pri katerih izobraževanje bodisi že nekaj časa ne poteka ali pa jih sploh še niso začeli 
izvajati. Pozovejo se predlagatelji teh znanj, da se opredelijo glede namere o  izvajanju teh 
izobraževanj.  
 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič je povedala, da je Pravilnik o posebnih znanjih zdravnikov in 
doktorjev dentalne medicine še vedno v javni razpravi. Po podpisu ministra za zdravje RS bo 
posebna znanja (dodatna znanja v omenjenem pravilniku niso zajeta) tudi certificirala ZZS, ki 
je za ta del pristojna.  
 
SKLEP 4:  
4.1. Na ZZS se pošlje seznam posebnih znanj, za katera se izobraževanja kontinuirano izvajajo.  
4.2. Predlagatelje posebnih in dodatnih znanj naj se pozove, da se opredelijo glede namere o 
vseh  zabeleženih izobraževanj.   
 
Ad 5.: Potrditev novega predstavnika SZD v Occupational medicine pri UEMS; M. Šoštarič 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič je prisotne seznanila s prošnjo Združenja za medicino dela, prometa 
in športa, da se imenuje Davor Romih, dr. med., kot drugi (nadomestni) predstavnik Združenja 
za medicino dela, prometa in športa pri UEMS (Occupational Medicine Section). Člani GSS 
soglašajo z imenovanjem, zato se sprejme –  
 
SKLEP 5:  
GSS SZD je imenoval Davorja Romiha, dr. med., za novega predstavnika Združenja za medicino 
dela, prometa in športa pri UEMS (Occupational Medicine Section).  
 
Ad 6.: Razno 
Na vprašanje prof. dr. Marko Hawline je predsednica GSS SZD odgovorila, da se ZZS v zvezi 
interpretacijo vloge strokovnih svetov posameznih strok še ni odzvala.  Spomni pa na veljavno 
pravilo, da so združenja oziroma sekcije SZD pristojne za oblikovanje meril za akreditacijo.     
 
Nadaljnje razprave pod točko »razno« ni bilo, zato se je izr. prof. dr. Maja Šoštarič zahvalila za 
sodelovanje in zaključila 19. redno sejo GSS. 
 
 
 
Zapisala:      Predsednica GSS SZD:   
Irena Perne                            izr. prof. dr. Maja Šoštarič, dr. med. 
 

Predsednik SZD: 
       prof. dr. Radko Komadina, dr. med. 
 
 
 


